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De afgelopen jaren heeft D66 Westland meerdere malen aandacht gevraagd voor de 
kwaliteit van de bestrating in bepaalde delen van Naaldwijk. Het college heeft erkend dat de 
kwaliteit erbarmelijk is en is voornemens hier wat aan te doen. Echter tot op de dag van 
vandaag is van deze toezegging nog niets terechtgekomen.

Inmiddels heeft het college via de beantwoording van schriftelijke vragen laten weten dat de 
herbestrating van diverse straten concreet op het programma staat, te weten in november.
Dit bevreemdt ons, aangezien een dergelijke keuze in het verleden al eens eerder heeft 
geleid tot protest van ondernemers, gezien de belangrijke en drukke periode voor de 
detailhandel in de maanden november en december. Het is onbegrijpelijk dat voor de tweede 
keer deze fout is gemaakt.

Daarnaast stelt het college dat er veel contact is geweest met ondernemers en bewoners in 
dit gedeelte van Naaldwijk. Inmiddels heeft D66 Westland met meerdere ondernemers en 
bewoners contact gehad die dit ontkennen. In het communicatieproces is er van de kant van 
de gemeente dus duidelijk ergens een steek laten vallen.

Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Is het college bereid om het communicatieproces opnieuw te starten en hierbij de 
ondernemers en bewoners te betrekken die direct getroffen worden als de bereikbaarheid 
afneemt?

2. Is het college bereid om pas te starten met de herbestrating na de drukke periode voor de 
detailhandel in november en december?


